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VRAGEN van de PvdA van mevrouw E. van Lente en de heer R. van der Schaaf 
betreffende meer en betere huisvesting voor ouderen. 
(Binnengekomen: 19 december 2011). 
 
De vooruitzichten voor ouderen op de woningmarkt zijn niet goed. De 
woningproductie loopt terug terwijl de behoefte toeneemt. Dit laatste komt door de 
vergrijzing en doordat het aantal verpleeg- en verzorgingshuizen afneemt. Ook in de 
kwaliteit van ouderenhuisvesting is er sprake van een achterstand. De PvdA maakt 
zich daarom grote zorgen. 
 
We staan hierin niet alleen. In november heeft het Stedelijk Overleg Ouderenbonden 
Groningen zijn zorgen geuit richting de raad. Op 9 december bereikte ons een zelfde 
geluid van de kant van de Ouderenraad. Het SOOG vreest de gevolgen van de 
scheiding van wonen en zorg die per 2014 binnen de AWBZ zal worden doorgevoerd. 
De Ouderenraad roept het college op te komen tot een masterplan 
Ouderenhuisvesting.  
 
De Structuurvisie Wonen 2010-2020 van de gemeente Groningen richt zich 
nadrukkelijk op drie doelgroepen: jongeren, gezinnen en ouderen. Speerpunt voor 
ouderenwoningen is hierbij dat we als gemeente willen “zorgen voor meer voor 
ouderen geschikte en aantrekkelijke woningen waarbij zorg en welzijn goed geregeld 
zijn”. Daarnaast willen we “ervoor zorgen dat ouderen en mensen met beperkingen zo 
lang mogelijk zelfstandig kunnen blijven wonen, het liefst in de eigen woon- en 
leefomgeving. Dit vereist een goede samenhang tussen wonen, welzijn en zorg.” Uit 
de in 2007 gesloten overeenkomst Zorgen voor Morgen blijkt dat tot 2015 het aantal 
verpleeg- en verzorgingshuizen afneemt tot 2015.  
 
De PvdA vindt dat er meer aandacht moet komen voor ouderenhuisvesting. De 
afgelopen tijd is veel energie gestoken in jongerenhuisvesting. Dit is terecht en moet 
vooral ook zo blijven. Maar dat is niet het enige probleem op de stedelijke 
woningmarkt. De PvdA steunt daarom de suggestie van de Ouderenraad om te komen 
tot een Masterplan Ouderenhuisvesting om het groeiende tekort het hoofd te bieden. 
Voor de periode tot 2020 moet duidelijk worden wat er qua programma (aantallen en 
kwaliteit), geld en organisatie nodig is. Voor de uitvoering van dit Masterplan zou de 
PvdA graag zien dat er een convenant wordt gesloten tussen gemeente, 
woningbouwcorporaties, zorginstellingen en ouderenorganisaties. 
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De PvdA heeft daarom aan het college de volgende vragen: 
 

1. Deelt het college de grote zorgen van de PvdA als ook die van SOOG en de 
Ouderenraad over de positie van senioren op de woningmarkt van nu en in de 
toekomst? 

2. In de Structuurvisie Wonen wordt een beeld geschetst van de woonwensen van 
ouderen. Wanneer is er voor het laatst onderzoek gedaan naar de woonwensen 
van ouderen? Is het college het met de fractie van de PvdA eens dat een 
dergelijk onderzoek regelmatig zou moeten worden uitgevoerd? 

3. Wat is de stand van zaken van de ambities uit Zorgen voor Morgen? Hoeveel 
woningaanpassingen zijn er de afgelopen jaren uitgevoerd en hoeveel 
nieuwbouw is er gerealiseerd? Hoeveel woningen zijn er nu in de categorieën 
beschermd, verzorgd en geschikt? Hoe verhoudt dit zich tot het benodigde 
aantal in de komende jaren, ook in relatie tot de afbraak van het aantal 
intramurale verzorgingsplekken?  

4. Welke gevolgen zal de scheiding van wonen en zorg binnen de AWBZ hebben 
in Groningen? Hoe gaat het college deze gevolgen opvangen? 

5. Op welke manier zijn het SOOG en de Ouderenraad betrokken bij de plannen 
op het gebied van woningen voor ouderen? Is het college het met de fractie 
van de PvdA eens dat dit regelmatig onderwerp van gesprek zou moeten zijn 
tussen de gemeente, de woningbouwcoöperaties en de vertegenwoordiging van 
de ouderen in Groningen?  

6. Wat vindt het college van het idee om te komen tot een Masterplan en een 
Convenant Ouderenhuisvesting voor de periode tot 2020? 

 
 


